
Wyciąg z protokołu nr 57110 Załącznikn, ..,({......,.
Do protokoł, n, |.ft,!,.. z dniał!,.?.I,,Hz posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, ochrony Środowiska i noinictwa;d;;;;oniu20

sierpnia 2010 r. w SaIi posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie

forma ran kic
Kierownik referatu drogowego Jerzy Sikora ptzedstawił informacje na temat
Wiejskich dotyczących stanów dróg. Prace, które nie zostały jeszczewykonane
następuj4ce.

Sołectwo Bazanowice:

remont końcowego odcinka ulicy Rolni czej (rea|izacja wrzesień 2010)'
chodnik wzdłużBobrówki - jedynie za dodatkowe środki finansowe,
przepust do BłękitnegoKrzyżn,zamówiona zostałarynna stalowa narea|izację tego remontu.

Snłęcwa!$9!ml9a:

zamówione zostały koryta betonowe na remont przy u|, Siedloczka (realizacjakoniec sierpnia 2010 r.),
odwodnienie ulicy obok pana Małeckiego _ wrzesień 20|O r. przy współudziale właściciela posesji z
której lvypływa na drogę woda.

Sołectwo Dzięgielów:

rów ul' Boczna _ Targoniny zostanie wykonany przy remoncie ul. Bocznej (rea|izacja październik 20t0
r.).

Sołectwo Godziszów:

remont pobocza drogi Brencwerk (rea|izacjakoniec wrzeŚnia 2010 r.)
Sołectwo Goleszów DolnE

budowa wiaty przystaŃowej przy ul. Cieszyńskiej - waruŃowana wykupieniem terenu pod zatokę wraz
zwiatą, Takie warunki dyktuje Ustawa o drogach publicznych.
przepust na ul. Kamienieckiej _ wykonanie zostało uwarunkowane budow ą zjazduna parcelę sprzedaną
przez Pani4 Molek (po wykonaniu w/w zjazduGmina wykona przepust pod drogą).

Sołectwo Goleszów Równia:

przepust pod ul' Wiejską uszkodzony przezpowodź,
Sołectwo Goleszów GórnE.

obniżenie poboczy przy u|' Ustrońskiej i dostosowanie ich do potrzeb niepełnosprawnych związane z
wycięciem chodników przezfirmę Pana Kuboka (potrzebna specjalis tycznap1ła).

Sołectwo Kisielów:

nie wpłynęły jeszcze środki finansowe ze SKoTANU, jeśli te środki wpłyną, to mozliwa będzie da|sza
realizacja remontów,

opŁatazakorzystanie zW|ewiska w Kisielowie, ona warunkuje remont ul. Polnei.

wykonania wniosków z Zebrań

w poszczególnych sołectwach są



jeśli będzie wykonana ul. Polna to Rada Sołecka wykorzysta swoje środki na ul. Polną' dlatego ułożenie

koryt przesunie się na20I1 rok.

Sołęctwo Kozakowice:

remont dolnej części ul. ogrodowej (wrzesień 2010 r.)

przepust i rów przy ul. Kasztanowej (wrzesień _ paŹdzierntk 2010 r.)

Sołęctwo Leszna Górna:

we wrześniu zostanie wykonane dodatkowo 50 płotków przeciwśniegowych, które zostaną ustawione na

ul. Spacerowej.

Sołectwo Puńców:

remont ul. Długiej - zadanię inwestycyjne prowadzone przez RoŚ. Został ogłoszony przetarE, TLd

przełomie puidziernlka i listopada kana|izacja powinna byÓ juŻ wykonana. Również na remont

nawierzchni zostanie przekazanakwota 50.000 zł, ze środków powodziowych.

ul. Lipowa i ul. Beskidzka - postawienie lustra.

ul. Graniczna- zamontowane zostaną koryta -rea|izacja2}Il r. ze wzg|ędu na brak środków.

poszerzenie skrzyiowania przy ul. Granicznej i ul' Cieszyńskiej - przy remoncie powierzchni dro.

powiatowej.

przejście dla pieszych koło remizy oSP Puńców - oczekuje się na decyzję po wizji lokalnej.

wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował', Że zostanie takze wyremontowany most przy Kościele

Ewangelickim w Bażanowicach, zostaną uŻyte środki popowodziowe - remont koniec września, początek

października. Zebranię wiejskie z Godziszowa zaproponowało 2 wnioski - remont 2 dróg ro|niczych, oraz

budowa mostu na IZęce Bładnica, niestety w tym roku nie starczy funduszy na wykonanie tych wniosków.

Wniosek z zebrania Goleszowa Dolnego - przeana|izować możliwość przejęcia części ul. Zniwnej. Wymagana

był'a zmiana planu zagospodarowania ptzestrzennego, został on juŻ przezRadę zaakceptowany. Po zrea|izowaniu

tego planu będzie mozliwość ptzejęcia drogi jaki drogi gminnej. Jest to ulica Żniwnałącząca się z ulica Dworską

w Bazanowicach' Kolejny wniosek o wykonanie oświetlenia w Goleszowie przy ul. Fabrycznej _ w tym roku nie

zostanie wykonany, gdyi według harmonogramu doświetlania poszczególnych sołectw w tym roku środ^.-

otrzymał.o sołectwo Dzięgielow. Sprawa dotycząca wyegzekwowania przestrzegania godzin uzytkowania

strzelnicy Hubertus - dzisiaj zostanie omówiona na Komisji. Wniosek z zębrania wiejskiego z Puńcowa _

rozpoczęcie procedur potrzebnych do podłączenia ulicy Kojkowickiej do wodoci4gu z Czech. Procedury zostały

rozpoczęte' otrzymaliśmy już zapewnienie od wodociągów morawskich, ze woda będzie mogła byó dostarczana

ptzez wodociąg. Kolejny wniosek o doprowadzenie wodociągu do ul. Bocznej _ w tym roku był budowany

wodociąg w Dzięgielowie i na dzien dzisiejszy nie starczy już środków na rea|izacje tego wniosku.


